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Abstract (en)
The device has an overlaying unit (6) for overlaying a plastic film over a product stack (1), and a film supply unit (4) for supplying the film as a film
tube (2) to a film supply head (5). The head has a film drive unit for supplying the film, and a blower by which blow air is blown at a preset rate on
the film. The film is guided and/or drawn by the blow air in a supply direction of the film. The drive unit has a guide roller and a pair of counter rollers
that lie on the guide roller under interposition of the film and/or the film tube.

Abstract (de)
Vorrichtung zum Umhüllen eines Gutstapels (1) mit einer Folie, - mit zumindest einem Folienvorrat (4), einem Folienzuführkopf (5) und einer
Überzieheinrichtung (6) zum Überziehen der Folie über den Gutstapel (1). Die Folie ist von dem Folienvorrat (4) dem Folienzuführkopf (5) zuführbar,
wobei der Folienzuführkopf (5) mit einer Folienantriebseinrichtung (7) zum Zuführen der Folie ausgestattet ist. Der Folienzuführkopf (5) weist
fernerhin zumindest eine Blaseinrichtung (16) auf, mit der Blasluft mit der Maßgabe an die Folie anblasbar ist, dass diese von der Blasluft in
Zuführrichtung der Folie geführt und/oder gezogen wird.
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